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 Tid Tisdagen den 21 april kl. 17:30 – 17:36 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Glasbruket 
   

 Justering 

 
Måndagen den 27 april 2020 §§ 1-5, 8-13 

Omedelbar justering av paragrafer §§ 6, 7 tisdagen den 21 

april 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                                  Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden 

           

Hugo Laigar (M) 

Daniele Fava (L) 

Minna Thullberg (MP) 

Nike Örbrink (KD) 

Alexander Ojanne (S) 

 

Tjänstgörande ersättare 

Hassan Jama (V)                                                  för Tobias Johansson (V)

  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, nämndsekreteraren Marie Norrberg 

och borgarrådssekreteraren Oscar Ljunggren (C). 
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§ 1 
Anmälan av justerat protokoll från föregående sammanträde 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att godkänna anmälan av protokoll nr 
1/2020 från nämndens sammanträde den 18 februari 2020, som 
justerats tisdagen den 25 februari. 

 

 
 

 § 2 
Val av justerare och tid för justering 
 

Beslut 
Idrottsnämnden utser Hassan Jama (V) att tillsammans med 
ordföranden Karin Ernlund (C) justera dagens protokoll. 
 
Justering sker måndagen den 27 april 2020. 
 

  

§ 3 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om 
lägesbeskrivningen på idrottsförvaltningen. 
 
 
 
§ 4 
Anmälningsärenden 

A. Protokoll från idrottsnämndens funktionshinderråd 
B. Kontorsyttrande – En utvecklad vattenförvaltning 
C. Kontorsyttrande – Handlingsplan för biologisk mångfald 
D. Mälarhöjdens gymnastikhall, slutrapport 
E. Månadsrapport per februari 2020 

 
Beslut  
Idrottsnämnden beslutar 
 
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
 
 
§ 5 
Månadsrapport per mars 2020 
Dnr 01.02/2020/1349 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 13 april 2020. 
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Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 6 
Underlag för budget 2021 med inriktning 2022 och 2023 för 
idrottsnämnden 
Dnr 01.03/2020/292 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Förvaltningens förslag till underlag för budget 2021 med 
inriktning 2022 och 2023 för idrottsnämnden godkänns 
och överlämnas till kommunstyrelsen. 
 

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 8 april 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Hassan Jama (V) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Hur mycket vi rör oss är avgörande för hälsan. Fysisk aktivitet 
motverkar hjärt- och kärlsjukdomar, diabetes, fetma, depression 
och cancer. Vi vet att människor som motionerar lever flera år 
längre. 
 
Tyvärr är hälsa i Sverige och i Stockholm klassfråga. De i 
samhället med de största socioekonomiska utmaningarna är 
också de som har sämst hälsa och motionerar minst. I 
Stockholm innebär bristen på idrottsanläggningar att barn stängs 
ute eftersom bristen på träningstider gör att föreningar inte ta 
emot alla som vill. Det är viktiga att tillgången till planer/hallar 
och tider delas lika mellan könen och att risken blir stor med 
manlig dominans om det är brist på träningstider och planer. 
Exempelvis är vi oroade vad som kommer hända på 
Kristinebergs IP när ersättningsplanen inte kommer vara på plats 
till flytten. Oron är stor att herrklubbarna från Stadshagen  
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kommer tränga undan damfotbollen från Kristineberg. Denna 
konstanta kamp om plantider har sin grund i bristen, och tyvärr 
ser det inte ut att bli fler planer med den blågröna politiken.  
 
Idrottsnämndens verksamhet är viktig för att utjämna skillnader i 
hälsa mellan olika barn och vuxna från olika socioekonomiska 
grupper. I dokument såsom budget och det idrottspolitiska 
programmet finns många fina skrivelser, uppdrag och 
åtaganden. Mellan raderna i förvaltningens underlag framgår 
dock att om staden ska lyckas med ambitionerna så krävs stora 
satsningar både inom drift och i form av investeringar i nya och 
befintliga idrottsanläggningar.  
Tyvärr tror vi inte att den blå-gröna majoriteten kommer att 
tillföra de medel som krävs för att lyckas med utmaningarna. 
Under det blå-gröna styret har generella effektiviseringar och en 
långt otillräcklig investeringsbudget varit svaret på de utmaningar 
som finns. Vi är särskilt oroade för att de mest mjuka uppdragen 
såsom att stimulera barn och ungdomar från lägre 
socioekonomiska grupper till ökad rörelse är ett av de områden 
som först kommer få stryka på foten när budgeten är stram. Vi 
hyser också en oro att hålen i driftbudgeten kommer att täckas 
av höjda entréavgifter, vilket skulle försvåra för många från lägre 
socioekonomiska grupper att besöka stadens sim- och 
idrottsanläggningar.  
De blå-gröna sätter sin tillit till att marknaden genom s.k. extern 
finansiering lösa bristen på idrottsanläggningar. Exempelvis vill 
man bygga nya Västertorps sim- och idrottshall nya ishallar i 
Sätra och på Zinkensdamm genom extern finansiering. Tyvärr 
finns dock få exempel på att extern finansiering av 
idrottsanläggningar i slutändan varit en besparing för berörda 
kommuner. Utan risken är istället att hyreskostnaderna blir 
skyhöga och därmed blir en ”gökunge” som tränger bort annat.  
 
Politik är inte bara att vilja. Det är också att välja. Vi i 
Vänsterpartiet väljer investeringar och satsningar framför 
riskfyllda marknadsexperiment och skattesänkningar. I höstens 
alternativbudget kommer vi visa hur vi vill satsa på idrott och en 
mer jämlik hälsa i Stockholm. 
 
 
Alexander Ojanne (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Alla barn oavsett bakgrund, förutsättningar eller 
funktionsnedsättning ska ha möjlighet att idrotta i Stockholm. 
Idrotten spelar en viktig roll för att förbättra ungas hälsa och 
psykiska välbefinnande. Fysisk aktivitet bidrar till bättre 
prestationer i skolan och unga som är med i en idrottsförening 
får vänner och positiva kontakter med vuxna utanför den egna 
familjen. Idag ser vi stora skillnader i fysisk aktivitet och 
simkunnighet i olika delar av Stockholm, mellan pojkar och 
flickor, och hos personer med funktionsnedsättning. Idrotten ska 
vara en sammanhållande och jämlik kraft i samhället, som ger 
människor möjlighet till fysisk aktivitet och föreningsdeltagande, 
oavsett bakgrund och ekonomiska förutsättningar. En jämlik 
idrottspolitik är en viktig del i att hålla samman Stockholm. 
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För att åstadkomma en jämlik frilufts- och idrottsliv krävs 
fortsatta insatser som utjämna de skillnader vi ser idag. Detta 
innebär bland annat mer satsning på simskolan med fokus på 
utjämna skillnader mellan stadsdelarna, att föreningsstödet 
säkrast på en hög nivå och är ett effektivt verktyg för att  
engagera de prioriterade grupperna samt att tillräckligt med 
budgetmedel tillförs för att nödvändiga re- och nyinvesteringar 
ska kunna genomföras.  
Goda ambitioner är bra men det behöver tillföras medel för att 
genomföra dessa ambitioner. Vi ser med oror på stadens 
möjlighet att kunna genomföra nödvändiga ny- och 
reinvesteringar om inte mer medel tillförs för idrottsinvesteringar 
framgent. Det finns risk för uppskjutna projekt och att den 
tekniska statusen på flera anläggningar blir så pass dålig att 
myndighetskrav inte kan uppfyllas med akuta stängningar som 
följd – detta skulle allvarligt drabba Stockholms idrottsliv. 
Ytterligare åtgärder där mer medel behöver tillföras är 
exempelvis justeringen uppåt för den tidigare minskningen av 
föreningsstödet, detta för att säkra ett starkt och växande 
förening- och idrottsliv i staden, samt för goda villkor och 
förutsättningar för alla ledare och personal i de av nämndens 
stödda verksamheter och anläggningar. 
 
 
 
§ 7 
Utdelning av ungdomsledarstipendier 2020 
Dnr 04.01/1253/2019 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner stipendiekommitténs förslag 
till ungdomsledarstipendier 2020. 
 

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 3 februari 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 8 
Pistmaskinsgarage i Ågesta  
Dnr 08.03.02/2020/575 
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Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förslag till att uppföra ett 
pistmaskinsgarage i Ågesta friluftsområde till en 
investeringsutgift om 4,3 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 25 februari 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 9 
Mälarhöjdens IP, omklädningsrum, genomförandebeslut 
Dnr 08.02.01/297/2017 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag i 
idrottsförvaltningens och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner en tillkommande 
hyreskostnad om cirka 1,5 mnkr/år från år 1 som en följd 
av genomförande av projekt Nybyggnad för omklädning 
på Mälarhöjdens IP. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 31 mars 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
 
§ 10 
Upprustning av Kristinebergs IP, reviderat inriktningsbeslut 
Dnr 08.03.01/246/2019 
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Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag i 
idrottsförvaltningens och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar 
som underlag för ett kommande genomförandebeslut till 
en sammanlagd beräknad utgift om 8,0 mnkr. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en tillkommande bedömd 

hyreskostnad om cirka 10,3 mnkr för år 1, som en följd av 
bedömd inriktning för projektet upprustning av 
Kristinebergs IP och föreslår att kommunstyrelsens 
ekonomiutskott godkänner den tillkommande 
hyreskostnaden. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 3 april 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Hassan Jama (V) och Alexander Ojanne (S) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
 
Redan tidigt i processen för att bebygga Stadshagen fanns 
farhågor att det skulle försvinna idrottsytor då den blågröna 
majoriteten gärna tar idrottsmark i anspråk utan att kompensera 
den. Men i planerna för Stadshagen och flytten till Kristinebergs 
IP så lovades det en ersättningsplan för 11-mannafotboll.  
Nu ser vi att den fotbollsplan som försvinner på Stadshagen inte 
är ersatt i tid, utan att det istället kommer försvinna en 11-
mannaplan för att ersättas senare. Med markutredning, 
tillståndsprocesser och överklaganden så är det enda som 
Stockholmsfotbollen med säkerhet vet, att när fotbollsplanen på 
Stadshagen rivs så kommer det inte vara en ersättningsplan på 
plats. Det betyder att Stockholmsfotbollen som redan idag har ett 
underskott på planer kommer att få det ännu trängre samt att 
idrotten och folkhälsa återigen får maka på sig när den 
borgerliga majoriteten planerar staden. Vid ianspråktagande av 
idrottsmark eller idrottsanläggningar ska exploateringsprojektet 
kunna bära kostnaderna. men investeringen prövas och 
prioriteras i den ordinarie budgetprocessen, i enlighet med 
stadens principer för ersättningsinvesteringar. 
 
Fastighetsnämnden har 2020 fått utökade medel för att fortsätta 
arbetet med bland annat omvandlingen av Stadshagens IP och 
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ytterligare två ersättningsprojekt, men vi tycker att det finns 
oklarheter när det gäller upprustningen av Kristinebergs IP. 
 
Enligt det reviderade upprustningsbeslutet som behandlas på 
nämnden i april bedöms projektet medföra en tillkommande 
hyreskostnad för idrottsnämnden om cirka 10,3 mnkr för år 1. 
För att kunna prioritera in projektet inom budgetram förutsätts 
enligt tjänsteutlåtandet att delar av finansieringen sker genom 
ersättningsinvesteringsmedel.  
 
Fastighetskontoret har i tidigare ärenden konstaterat att de 
medel som beviljats för ersättningsinvesteringar ofta inte är  
tillräckliga. I flera fall har mycket tidiga och grova uppskattningar 
använts i exploateringskontorets kalkyler. När mer noggranna 
byggkalkyler tas fram i senare skede har det visat sig att de 
tidiga bedömningarna varit för låga.  
 
Mot bakgrund av detta vill vi ställa följande frågor till kontoret. 
 

1. Finns det farhågor för att det kommer att saknas 
ersättningsmedel som till fullo säkrar att upprustningen 
av Kristinebergs IP kan prioriteras inom budgetram? 

 
2. Hur ser dialogen ut med exploateringskontoret om hur 

kalkylerna för ersättningsmedlen kan bli mer träffsäkra än 
vad som är fallet idag? 

 
 
 
§ 11 
Resultat av kundundersökning 2019 
Dnr 03.02/2020/105 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsförvaltningens redovisning godkänns. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 22 januari 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Hassan Jama (V) och Alexander Ojanne (S) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
 
Enligt kundnöjdhetsundersökningen är städning av toaletter i 
sim- och idrottshallarna samt städning av områden i och kring 
omklädningsrummen på idrottsplatserna undermålig. Det är ett 
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problem som våra sim- och idrottshallar haft under en längre 
period. I flera andra kommuner har man under senare år, med 
anledning av bristande kvalitet och arbetsvillkor, valt att ta 
tillbaka städningen i egen regi. I flera fall har detta inneburit 
betydande förbättringar för renhållningen vid våra gemensamma 
verksamheter. Vi vill därför se över möjligheten att ta över 
städningen av våra sim- och idrottshallar när nuvarande avtal 
löper ut. 
 
 
 
§ 12 
Motion om kommungemensamt fastighetsbolag – svar på 
remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 01.06/2020/822 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 26 mars 2020. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Hugo Laigar (M), 
Daniele Fava (L), Minna Thullberg (MP) och Nike 
Örbrink (KD) föreslår att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag (se beslutet). 

 
2) Hassan Jama (V) föreslår att motionen tillstyrks och 

anför därutöver följande: 
 

Det är glädjande att idrottsnämnden är positivt inställt till ett 
ökande kommunöverskridande samarbete och till Sollentuna 
friidrottsanläggning som lyfts fram i motionen. Visst behöver 
fokus ligga på att stärka samarbetet mellan kommunernas 
idrottsförvaltningar, för att göra det möjligt att skapa fler 
idrottsanläggningar som annars inte hade kunnat komma till 
stånd. Precis som kontoret påpekar skulle ett sådant samarbete 
främst gynna olika specialidrotter.  
 
Och visst kan ett samarbete se ut på olika sätt, antingen genom 
ett kommungemensamt idrottsfastighetsbolag som motionärerna 
föreslår eller genom att finansieringen säkras genom hyresavtal 
tecknade av andra kommuner än den där anläggningen uppförs. 
Vi är självklart öppna för flera olika modeller men menar att när 
kommunerna manifesterar sitt ansvar i ett gemensamt bolag får 
vi en mer långsiktigt hållbar lösning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som  
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stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Hugo Laigar (M), 
Daniele Fava (L), Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink (KD).   
 
Reservation 
Hassan Jama (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag till beslut. 
 
 
 
§ 13 
Övrigt 
 
Skrivelse för beredning 
Karin Ernlund (C), Hugo Laigar (M), Daniele Fava (L), Minna 
Thullberg (MP), Nike Örbrink (KD), Alexander Ojanne (S) och 
Hassan Jama (V) lämnar följande skrivelse till idrottsnämnden: 
 
Den rådande smittspridningen av Corona/Covid-19 sätter sina 
spår i alla delar av samhället. Sjukvården och äldreomsorgen är 
under stor press, hotell och restauranger ekar tomma, 
näringsidkare försätter sina företag i konkurs, och personal blir 
antingen varslad eller uppsagd – i bästa fall korttidspermitterad. 
Det är omöjligt att bortse från att situationen som världen, 
Sverige och Stockholm befinner sig i kommer vara fortsatt 
krävande. Även idrottsrörelsen är under hårt tryck. Det rådande 
folksamlingsförbudet som är en av åtgärderna för att bromsa 
smittspridningen har resulterat i kraftiga intäktsbortfall för 
sportklubbar och idrottsföreningar. Elitverksamheter vars 
omsättning till stor del bygger på biljettintäkter permitterar både 
kontorspersonal och spelare när liga- och cupmatcher är 
inställda. Idrottsföreningar som med viktig barn- och 
ungdomsverksamhet är beroende av intäkter från cuper och 
evenemang tar lika så mycket stryk när dessa tvingas att ställas 
in.  
 
Regeringen presenterade den 20 mars ett stödpaket på 500 
miljoner kronor och gav Riksidrottsförbundet (RF) i uppdrag att 
fördela pengarna. Tanken är att stöd ska kunna sökas för 
uteblivna evenemangsintäkter. Utöver detta kommer 
arrangörerna av stora nationella och internationella evenemang 
som fanns med på RF:s lista när de ansökte om stöd att få ta del 
av pengarna i särskild ordning. Samtliga partier i idrottsnämnden 
i Stockholms stad anser att stödpaketet är en positiv åtgärd. 
Partierna uppfattar dock en oro bland föreningar som å ena 
sidan inte förlorat intäkter i form av biljettförsäljning, men å andra 
sidan inte kan bedriva verksamhet i vanlig ordning på grund av 
Folkhälsomyndighetens rekommendationer. Detta riskerar i 
slutändan att få en negativ påverkan på föreningarnas 
retroaktiva intäkter i form av aktivitetsstöd från kommunen. Även 
seniorlag i lägre divisioner står inför stora ekonomiska 
utmaningar på grund av minskade sponsorintäkter samtidigt som 
staden inte anpassar anläggningshyror efter denna verklighet.  
 
Ett rikt och dynamiskt idrottsliv bygger på en mångfald av 
föreningar utspridda över hela staden med både en stark barn- 
och ungdomsrörelse, och många seniora idrottsutövare. För att  
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värna detta uppdrar idrottsnämnden idrottsförvaltningen i 
Stockholms stad att:  
 
 

1. Återkomma med förslag på hur staden på bästa sätt kan 
stödja föreningarnas barn- och ungdomsverksamhet 
ekonomiskt för att främja ett långsiktigt hållbart 
föreningsliv. 

 
2. Ta fram en kostnadskalkyl av vad det skulle kosta 

kommunen att kraftigt reducera, och/eller avskaffa, 
samtliga hyror av idrottsanläggningar under 2020. 
 

 
 
Skrivelse för beredning 
Hassan Jama (V) och Alexander Ojanne (S) lämnar följande 
skrivelse till idrottsnämnden: 
 
Skrivelse om ersättningsinvesteringar vid exploatering av 
idrottsplatser 
Vid ianspråktagande av idrottsmark eller idrottsanläggningar ska 
exploateringsprojektet kunna bära kostnaderna. men 
investeringen prövas och prioriteras i den ordinarie 
budgetprocessen, i enlighet med stadens principer för 
ersättningsinvesteringar. 
 
I det gemsamma tjänsteutlåtandet beskrivs att 
fastighetsnämnden har 2020 fått utökade medel för att fortsätta 
arbetet med bland annat omvandlingen av Stadshagens IP och 
ytterligare två ersättningsprojekt, men vi tycker att det finns 
oklarheter när det gäller upprustningen av Kristinebergs IP. 
 
Enligt det reviderade upprustningsbeslutet som behandlas på 
nämnden i april bedöms projektet medföra en tillkommande 
hyreskostnad för idrottsnämnden om cirka 10,3 mnkr för år 1. 
För att kunna prioritera in projektet inom budgetram förutsätts 
enligt tjänsteutlåtandet att delar av finansieringen sker genom 
ersättningsinvesteringsmedel.  
 
Fastighetskontoret har i tidigare ärenden konstaterat att de 
medel som beviljats för ersättningsinvesteringar ofta inte är 
tillräckliga. I flera fall har mycket tidiga och grova uppskattningar 
använts i exploateringskontorets kalkyler. När mer noggranna 
byggkalkyler tas fram i senare skede har det visat sig att de 
tidiga bedömningarna varit för låga.  
 
Mot bakgrund av detta vill vi ställa följande frågor till kontoret. 
 

1. Finns det farhågor för att det kommer att saknas 
ersättningsmedel som till fullo säkrar att upprustningen 
av Kristinebergs IP kan prioriteras inom budgetram? 

 
2. Hur ser dialogen ut med exploateringskontoret om hur 

kalkylerna för ersättningsmedlen kan bli mer träffsäkra än 
vad som är fallet idag? 
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Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelserna till 
idrottsförvaltningen för beredning. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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